
DE CE la Facultatea de Fizică ?  

 

  In primul rând pentru ca îţi oferim un învăţământ de foarte bună calitate. 

Facultatea noastră are unul dintre cei mai buni coeficienţi "cadru 

didactic/student" din universitate 

 

  Cadrele didactice au o activitate de cercetare de excepţie, susținută prin 

numeroasele proiecte de cercetare care se derulează în cadrul facultăţii noastre 

 

  Pentru că avem o infrastructură de cercetare materializată prin laboratoare de 

cercetare, unele fiind printre cele mai bine dotate din România şi chiar din 

această parte a Europei 

 

  Pentru că avem un program de cooperări internaţionale cu cele mai prestigioase 

universităţi din Europa, astfel încât masteranzii nostri efectuează an de an stagii 

de practică şi cercetare în aceste universităţi  

 

  Pentru că îţi oferim şansa de a-ţi desăvârși apoi studiile în una dintre cele mai 

prestigioase școli doctorale din universitate, Școala Doctorală Fizică 

 

  Pentru că, potrivit unui studiu al compartimentului de specialitate din 

Universitate, 87% din absolvenţii nostri îşi CONTINUĂ ACTIVITATEA IN 

SPECIALITATE 

 


